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در ـ فضای ـ مجـازی #  پرسه ـ 

شهدا تکذیب ناپذیرند
 عبدالله گنجی: »ســالروز قیام ١٧شهریور یاد و خاطره شهدای میدان ژاله 
)ســابق( گرامی بــاد. یادی کنیم از دکتر زیباکلام کــه کتاب »مقدمه ای بر 
انقلاب اســلامی« را به چند تن از شهدای میدان ژاله -به اسم- هدیه کرده 
است. اما این سالها مرتب می گوید: شاه کشتار نکرد. احتمالا چند هزار شهید 

انقلاب اسلامی را برق گرفته!«
الگوی توسعه ایرانی!

 کاربری نوشــت: »حس می کنم به اندازه کافی خوشحالی نکردیم از مدال 
طلای تیم والیبال نشسته ایران تو پارالمپیک! از ١۲ مدال طلایی که در تاریخ 
پارالمپیک برای والیبال نشسته توزیع شده، ۸ تاش رو ایران گرفته! آفرین به 

بچه ها و درود بر الگوی توسعه ایرانی!«
پهلوان خوش قلب ایران

 محمــد اکبرزاده با انتشــار تصویری از روح الله رســتمی، وزنه بردار قهرمان 
پارالمپیک، نوشــت: »چقدر از اینکه تو مسابقات آسیایی  هانگژو به جای طلا، 
برای ایران نقره گرفته ناراحت بود! امروز اما ثمره تمرین و تلاش بی وقفه اش رو 
گرفت، هم رکورد پارالمپیک رو شکســت و هم با کسب طلا باعث صعود چند 

پله ای کاروان ایران شد؛ ماشالله روح الله رستمی؛ پهلوان خوش قلب ایران«
حرف های براندازسوز

 فائزه طلایی: »روح الله رستمی، رکورد جهان و پارالمپیک رو زد، مدال طلا 
گرفت، گفت هرچی دارم از ائمه است و مدالشو به حضرت آقا تقدیم کرد؛ با 

تک تک این جملات براندازا میتونن خودکشی کنند.«
فریاد اعتقادات زیر سایه پرچم ایران

 دانیال معمار با اشاره به افتخارآفرینی ورزشکاران پارالمپیکی کشورمان در 
روزهای اخیر و تقدیم مدالشان به ارزش های اعتقادی اسلامی و ایرانی نوشت: 
»مدالم تقدیم به امام زمان، مدالم تقدیم به ائمه، مدالم تقدیم به رهبر انقلاب، 
مدالم تقدیم به کودکان شهید غزه، مدالم تقدیم به شهید هنیه، مدالم تقدیم 
به شــهدای مقاومت و... چقدر افتخارآمیزه که ورزشــکار ان ایرانی زیر پرچم 

مقدس ایران، اعتقادشون رو فریاد می زنند.«
تعاریف »ساکس« از قدرت ایران

 کاربری نوشت: » »ایران یک کشور بسیار پیشرفته به لحاظ تکنولوژی است 
که شامل امور نظامی هم می شود؛ چنانچه بین اسرائیل و ایران جنگی حادث 
شــود صدمات سنگینی به اســرائیل وارد خواهد شد.« گوینده این جملات 

سردار سلامی نیست، »جفری ساکس« نظریه پرداز سرشناس آمریکاییه!«
موقعیت سخت بایدن!

 کاربری نوشــت: »یک سرباز اسرائیلی امروز در کرانه باختری به یک فعال 
آمریکایی، آیسنور ایزگی )۲۶ ســاله( تیراندازی کرد و اونو کشت؛ آیا دولت 
بایدن برای کشــتن یک آمریکایی دیگه توسط اسرائیل اقدام خواهد کرد یا 

دوباره اونو نادیده می گیره؟« 

با پرسه ای در فضای مجازی با موضوعات مختلفی روبه رو می شویم 
که مورد توجه کاربران قرار گرفته است. انتشار این مطالب 

به معنی تأیید همه آنها از سوی کیهان نیست.

دمای متوسط تابستان امسال در جهان 
به طور قابل توجهــی بالاتر از میانگین دمای 

سال های ۱۹۹۱ تا ۲۰۲۰ بود.
به گزارش ایســنا، ماه اوت در اروپا به عنوان 
گرم ترین ماه و تابستان ۲۰۲۴ گرم ترین، تابستان 

جهان از زمان آغاز ثبت دماها شد.
بنابر اعلام سازمان تغییر اقلیمی اتحادیه اروپا، 
سه ماه گذشته گرم ترین ماه ها در جهان بودند. طبق گزارش این سازمان، میانگین 
دمــای جهانی در ماه های ژوئن تــا اوت در اروپا ۰.۶۹ درجه بالاتر از میانگین دوره 
مرجع ١۹۹١ تا ۲۰۲۰ بود. این نتیجه از مجموعه داده هایی از ماهواره ها، کشتی ها، 

هواپیماها و ایستگاه های هواشناسی در سراسر جهان به دست آمده است.
بر اساس داده های سرویس نظارت بر تغییرات آب وهوایی، اروپا امسال گرم ترین 
تابستان خود از زمان شروع ثبت دماها را تجربه کرد و میانگین سطح دمای جهانی 

در ماه اوت به ١۶.۸۲ درجه سانتیگراد رسید.
»ســامانتا برگس«، معاون مدیر سرویس تغییرات اقلیمی در گزارشی که روز 
جمعه منتشــر شد، گفت: کره زمین در سال ۲۰۲۴ گرم ترین ماه های ژوئن و اوت، 

گرم ترین روز و گرم ترین تابستان نیمکره شمالی را تجربه کرده است.
به گزارش دویچه وله، معاون مدیر ســرویس تغییرات اقلیمی همچنین اعلام 
کرده است: در صورتی که کشورها فورا انتشار گازهای گلخانه ای منجر به گرمایش 

سیاره را کاهش ندهند، گرمای شدیدتر رخ خواهد داد.
انتشار گازهای گلخانه ای ناشی از سوختن مواد فسیلی از عوامل اصلی تغییرات 
اقلیمی معرفی شده است. پیش تر طبق برآورد کارشناسان اعلام شده بود، بیش از 
۴٧ هزار نفر در اروپا در ســال ۲۰۲۳ بر اثر دمای بالا جان خود را از دست داده اند. 
آمار مرگ ناشی از گرما در تابستان سال جاری هنوز به صورت رسمی اعلام نشده 

است اما پیش بینی ها از افزایش این آمار خبر می دهد.

ثبت گرم ترین 
تابستان تاریخ
در سال ۲۰۲۴ 

جهان

عضو هیئت علمی دانشــگاه علوم پزشکی 
ایران گفت:۷۰ درصد علل بروز سکته های مغزی 
مرتبط با مشکلات قلبی است و حدود ۲۳ درصد 
علل بروز ســکته های مغزی به مشکلات عروق 

گردن مرتبط است.
دکتر فیض ابراهیم نیا با بیان این مطلب در گفت و گو 
با ایرنا افزود: در ســنین جوانی پارگی عروق مغز علت 
شایع خونریزی مغزی است و عوامل خطرسازی مانند 
دیابت و دخانیات، علل بســیار مهم دیگری محسوب 
می شوند. نامرتب بودن ضربان قلب )آریتمی( و ضعف 
پمپاژ خروجی قلب و فشــار خون بالا، رعایت نکردن 

مصرف بموقع و دقیــق داروی وارفارین در بیماران با 
تعویض دریچه قلب از ســایر علل خطرساز در سکته 
مغزی اســت، البته آمبولی عروق پا در افرادی موجب 
ســکته مغزی می شود که دچار نوعی ناهنجاری قلبی 
باشند. حدود ۲۳ درصد علل بروز سکته های مغزی به 
مشــکلات عروق گردن و باقی موارد به مسائل عروقی 

مربوط به افزایش سن و کهنسالی ربط دارد.
ابراهیم نیا با تاکید بر اینکه همه علل ســکته های 
مغــزی، مانند »ای. وی. ام« و همچنین »آنوریســم« 
و بیماری های عروقــی خونریزی دهنده نیز در برخی 
بیمارســتان های تهران رســیدگی و درمان می شوند، 

ادامه داد: ایجاد و گســترش مراکز نورواینترونشــن یا 
جراحی های بســته مغز در کشور خیلی مهم و حیاتی 
اســت. وجود این مراکز و تلاش بــرای کاهش تعداد 
روزهای بســتری بیماران همچنین کاهش صدمات و 
ناتوانی های بدنی افراد بعد از ســکته آن قدر مهم است 
که برایش این تعداد مرکز رسیدگی به »مشکلات حاد 

عروقی« به طور فعال تاسیس شده است.
وی بیان داشت: باید همه موارد سکته حاد مغزی 
به طور مســتقیم وارد »کت لب« یا همان آنژیو شوند 
تا فرصت طلایی هدر نرود، همچنین نیاز اســت که در 
تمام استان های کشــور مراکز فعال برای رسیدگی به 

موارد سکته های مغزی داشته باشیم. در تهران حداقل 
١۰ مرکز فعال مطابق با دستورالعمل های تدوین شده 

نیاز داریم.
این عضو انجمن جهانی نورواینترونشن اظهار داشت: 
هزینه درمان و لوازم مصرفی مورد نیاز برای درمان سکته 
مغزی اگر چه پرهزینه و بالاست ولی نتایج آن مشهود و 
ماندگار خواهد بود. در نهایت سود این درمان نسبت به 
هزینه ای که صرف می شود، بیشتر است. لوازم مورد نیاز 
از فناوری های خاصی بهره مند است و حدود ۵۰ تا ۶۰ 
میلیون تومان بابت لوازم اولیه و یک بار مصرف اختصاصی 

برای انجام »ترومبکتومی« هزینه خواهد داشت.

معــاون رئیس جمهــور در امــور زنان و 
خانواده گفت: ورود بیشتر زنان به اکوسیستم 
دانش بنیان ضروری است و باید تلاش حداکثری 
برای ایجاد زیرساخت های لازم برای این موضوع 

انجام شود.
به گزارش معاونت ریاست جمهوری در امور زنان 
و خانواده، زهرا بهروزآذر از نمایشگاه خانه نوآوری و 
فناوری ایران در تهران تحت عنوان )iHiT( در محل 
نمایشگاه بین المللی تهران بازدید کرد و در نشست 
با حضور حسین افشین، معاون علمی رئیس جمهور و 

مدیرعامل و نمایندگان خانه نوآوری و فناوری ایران، 
از ضرورت ایجاد زیرســاخت هایی برای به حداکثر 
رساندن ظرفیت های زنان در بخش های دانش بنیان 

سخن گفت.
بهروزآذر اظهار داشت: امسال نزدیک به ۶١ درصد 
از ورودیان دانشــگاه ها را خانم ها تشکیل می دهند 
و بیشــترین فارغ التحصیلان رشــته های ریاضی و 
مهندسی را شامل می شوند که وارد بخش کارشناسی 
شده یا در بین مدیران میانی قرار می گیرند، ولی با 
این وجود برای رسیدن به پست های بالاتر سقف های 

شیشه ای متعددی برای زنان وجود دارد که مانع از 
حضور آنها در فضاهای با قدرت تصمیم گیری بیشتر 

و ارزش آفرینی گسترده تر می شوند.
وی بر لزوم توجه به ارائه محصولات در داخل کشور 
و بازارهای بین المللی گفت: برای توسعه بازارهای بیشتر، 
به روایت هایی از محصول، مبتنی بر حل مسائل نیاز داریم 
و ضروری است محصولات شرکت های دانش بنیان برای 
ارائه موثرتر، بر مســائلی که حل می کنند، نیازهایی که 
رفع می کنند و ارزش های اقتصادی و غیراقتصادی که 

تولید می کنند، تمرکز کنند.

بهروزآذر با اشاره به حضور زنان در بخش اقتصاد 
غیررسمی افزود: باید ســازوکاری برای به رسمیت 
شناختن این زنان و کسب و کارهای شان طراحی و 
اجرا کنیم. بسیاری از کسب و کارهای زنان در اقتصاد 
غیررسمی، استاندارهای لازم برای دانش بنیان شدن 
را داشته و لازم است تا با کمک دستگاه های دیگر، 
حمایت های بیشــتری از آن ها صــورت گیرد. ورود 
بیشتر زنان به اکوسیستم دانش بنیان ضروری است 
و باید تلاش حداکثری برای ایجاد زیرســاخت های 

لازم برای این موضوع انجام شود.

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده:

ورود بیشتر زنان به اکوسیستم دانش بنیان ضروری است

سازمان غذا و دارو هشدار داد

جولان فرآورده های غذایی غیرمجاز ته لنِجی و کولبری 
در برخی فروشگاه های زنجیره ای

مدیرکل فرآورده های غذایی و آشامیدنی سازمان غذا 
و دارو نسبت به افزایش فرآورده های غذایی و آشامیدنی 
غیر مجاز ته لنجی، کولبری و پیله وری در برخی فروشگاه های 

زنجیره ای هشدار داد.
به گزارش سازمان غذا و دارو، عبدالعظیم بهفر با اشاره به اینکه 
فرآورده های غذایی و آشــامیدنی قاچاق در فروشــگاه های بزرگ 
زنجیــره ای جولان می دهد، گفت: در روزهای آینده و با تشــدید 
نظارت ها در ســطح عرضه با متخلفان برخورد بسیار سختگیرانه 

خواهیم داشت.
بهفــر با انتقاد از برخی قوانین که نظارت بر کالاهای ته لنجی، 
کولبری و پیله وری را تحت الشعاع قرار می دهد، افزود: همه قوانین 
باید در راســتای تضمین سلامت مردم وضع شود و اگر در سطح 
عرضه فرآورده هایی وجود دارد که بدون مجوزهای لازم در دسترس 
مردم و مورد استفاده آنان قرار می گیرد، به دلیل کاستی های دیده 

نشده ای است که اجرای قانون را با چالش مواجه می کند. 
وی با بیان اینکه با همراهی ستاد مبارزه با قاچاق کالا در پی 
سامان دادن به این محصولات و فرآورده ها هستیم؛ گفت: تلاش های 
ما و ارگان های ذی ربط زمانی نهادینه می شــود که قوانین کافی و 
وافی برای مقابله وجود داشته باشد در غیر این صورت این نظارت ها 
و برخوردها جز نقش مُسکن نخواهد داشت و باز همان آش خواهد 

بود و همان کاسه.

عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی ایران:

۷۰ درصد علل بروز سکته های مغزی مرتبط با مشکلات قلبی است

معاون حمل ونقل شهردار تهران مطرح کرد

تحویل 2 رام قطار ملی مترو تا پایان سال 
درصورت تأمین اعتبار توسط دولت

معاون حمل ونقل شــهرداری تهران در مورد آخرین 
وضعیت تولید واگن ملی مترو گفت: اگر دولت کمک کند و 
تخصیص ۷۷ میلیون یورو را بدهد، حداقل دو رام قطار تا 

پایان سال تحویل می شود.
محسن هرمزی در گفت و گو با ایسنا در مورد آخرین وضعیت 
قطــار ملی مترو با بیان اینکه دولــت مبلغ ٧٧ میلیون یورو برای 
ســاخت ١١۳ واگن ملی اختصاص داده بود که به تازگی شورای 
عالی امنیت ملی مصوبه اختصاص ٧٧ میلیون یورو برای ســاخت 
واگن ملی را تمدید کرد، افزود: این مصوبه به وزارت نفت و ســایر 
زیر مجموعه ها ابلاغ شــد و در حال حاضر می بایست ٧٧ میلیون 

یورو برای ساخت واگن ملی تخصیص داده شود.
هرمزی با بیان اینکه قرارداد با مجموعه های دخیل در ساخت 
قطار ملی همچون مپنا، جهاد دانشگاهی، علم و صنعت و... توسط 
شرکت واگن ســازی تهران در هفته گذشــته منعقد شده است، 
اظهار داشــت: سه رام قطار ملی مجموعا ۲١ واگن در حال حاضر 
رنگ شــده و در انتظار نصب تجهیزات است و قراردادهایی که با 
زیر مجموعه های ساخت قطار ملی منعقد شد را تا دو هفته آینده 
ابــلاغ می کنیم و اگر بتوانیم پیش پرداخــت را از دولت بگیریم؛ 
می توان گفت که از ابتدای پاییز وارد مرحله ساخت توسط مابقی 

پیمانکاران شویم.
وی ادامه داد: وقتی واگن رنگ می شود یعنی فاز اجرائی ساخت 
واگن ملی آغاز شــده و باید تجهیزات بر روی واگن نصب شود که 
این قراردادها با شرکت ها منعقد شده است و از این به بعد به سمت 
ســاخت رام های بعدی واگن ملــی پیش خواهیم رفت. اگر دولت 
کمک کند و تخصیص ٧٧ میلیــون یورو را بدهد، حداقل دو رام 

قطار درصورت تأمین پول تا پایان سال تحویل می  شود.

بازداشت عامل کلاهبرداری
با سوءاستفاده از نام آیات عظام و مؤسسات قرآنی 

معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی فراجا 
از دستگیری فردی که با معرفی خود تحت عنوان مسئول 
عالی رتبه در دفاتر آیات عظام و مؤسسات قرآنی اقدام به 

کلاهبرداری ۵۰ میلیارد ریال از مردم کرده بود، خبر داد.
به گزارش پلیس، سرهنگ عبدالله چولکی گفت:  به دنبال وصول 
پرونده ای با موضوع کلاهبرداری و اخاذی از شــهروندان بلافاصله 
کارآگاهان مبارزه با جعــل و کلاهبرداری پلیس آگاهی پیگیری 
این پرونده را در دستورکار خود قرار دادند. در همین راستا نیز در 
جریان تحقیقات اولیه مشــخص شد فردی به هویت معلوم تحت 
عنوان مشــتری به شکات مراجعه و خود را مسئول عالی رتبه در 
دفاتر آیات عظام و مؤسســات قرآنی معرفی کرده و مدعی شــده 
اســت تعدادی فیش آپارتمان و حواله خودروهای وارداتی به نام 
خــودش دارد که به علت عدم توانایی در تکمیل موجودی، حاضر 

به واگذاری این حواله است.
چولکــی افزود: در ادامه نامبرده با جعل تعدادی فرم واگذاری، 
فیش بانکی، سربرگ و... از تعداد کثیری شهروند به مبلغ ۵۰ میلیارد 

ریال کلاهبرداری کرده و متواری شده بود. 
وی ادامــه داد:  در همین راســتا نیز بلافاصله با انجام اقدامات 
اطلاعاتی و پلیسی، در حالی که متهم تغییر چهره داده بود توسط 
کارآگاهان اداره مبارزه با جعل و کلاهبرداری شناسایی و طی یک 
عملیات غافلگیرانه دستگیر و به مقر انتطامی منتقل شد که پس 
از تکمیل تحقیقات به دادسرا اعزام و از آن طریق روانه زندان شد.

کسب 4 مدال رنگارنگ توسط تیم دانش آموزی ایران 
در المپیاد جهانی کامپیوتر

تیم دانش آموزی ایران در ســی و ششمین 
دوره المپیاد جهانی کامپیوتر با کسب یک نشان 
طلا، دو نشــان نقره و یک نشان برنز موفق به 

کسب رتبه نهم تیمی شد.
بــه گــزارش وزارت آموزش و پــرورش، در این 
رقابت ها که در شــهر اســکندریه مصر برگزار شــد، 
امیرعلــی عســگری موفق به کســب نشــان طلا، 
امیرحســین فرخنده فر و امیررضا درســتی موفق به 
کســب نشان نقره، و پارســا فرج پور موفق به کسب 

نشان برنز شدند.
در این رقابت ها تیم های چین، آمریکا و لهستان 
در رتبه های اول تا ســوم ایستادند؛ با توجه به تاخیر 
در صدور روادید، تیم ایران در این مسابقات به صورت 

برخط شرکت کرده بود.
سی و ششمین دوره المپیاد بین المللی کامپیوتر از 
یکم سپتامبر )١١ شهریور( با شرکت صدها دانش آموز 
از ۹۶ کشور جهان در شهر اسکندریه مصر برگزار شده 

است و یکشنبه، ١۸ شهریورماه پایان می یابد.

در پی انفجار در خوابگاه یک مدرسه 
بچه کشته  پســر  کنیا، ۱۷  در  ابتدائی 

شدند و ۷۰ نفر همچنان ناپدید هستند.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما به نقل 
از شبکه خبری فرانس ۲۴، مقامات کنیا روز 
شنبه اعلام کردند: در پی انفجاری که شامگاه 
پنجشــنبه در خوابگاه یک مدرسه ابتدائی در 

مرکز این کشــور روی داد، ١٧ پســر بچه کشته شــدند و ٧۰ نفر همچنان 
ناپدید هستند.

در انفجــار مرگبار در خوابگاه یک مدرســه ابتدائی در کنیا ١٧ کودک 
کشــته و ده ها تن ناپدید شــدند. این فاجعه شامگاه پنجشنبه در شهری در 

مرکز این کشور روی داد.
نگرانی و غم در چهره های والدین و نزدیکان دانش آموزان »آکادمی هیل 
ســاید انِداراشا« دیده می شــود. بنا بر اعلام پلیس، شامگاه پنجشنبه حوالی 
نیمه شــب وقوع آتش سوزی در این خوابگاه گزارش شد. ده ها کودک ناپدید 

شده اند. 
فیلیپ گاتوگو، شــاهد آتش ســوزی گفت: هنگام آتش سوزی، کودکان 
زیادی را در خوابگاه دیدم. توانستم یکی را بیرون بیاورم، اما بعدا فهمیدم که 

زنده نمانده است. این یک تراژدی دلخراش است.
در مدرسه هیل ساید انِداراشا که در یک منطقه نیمه روستایی در ١٧۰ 
کیلومتری شــمال نایروبی، پایتخت کنیا، واقع است، حدود ۸۰۰ دانش آموز 
بین پنج سال تا ١۲ ســاله درس می خوانند. برخی از بازماندگان روز جمعه 

نجات پیدا کردند.
اگرچه دلایل این آتش ســوزی همچنان نامشخص است، اما کمیسیون 
جنســیت و برابری کنیا که خواستار انجام تحقیقات کامل درباره این حادثه 
شــده است، اعلام کرد که جمعیت دانش آموزان اسکان یافته در این خوابگاه 

برخلاف مقررات ایمنی، بیش از حد بوده است.

۸۷ کشته و ناپدید 
در آتش سوزی

 مدرسه  

کنیا

همزمان با هفته دولت و با حضور شهردار بندرعباس، رئیس 
شورای اسلامی شــهر بندرعباس ، شهرداران مناطق مختلف 
و جمعی از مدیران شــهری بندرعباس عملیات اجرائی چهار 

پروژه شهری در بندرعباس آغاز شد. 
پارک شهدای پشت شهر بندرعباس 

شــهردار بندرعباس، در این آئین با گرامیداشــت هفته دولت و یاد و 
خاطره شهیدان رجایی و باهنر گفت: یکی از پروژه های مهم  شهرداری 
بندرعباس در این هفته، کلنگ زنی پارک شهدای پشت شهر است که 
در نزدیکی ســاحل واقع شده و یکی از پارک های زیبای شهر خواهد 
بــود. مهدی نوبانی اعتبار این پــروژه را ۵ میلیارد تومان اعلام کرد و 
افزود: این بوســتان در زمینی به مســاحت ۴۴۰۰ متر مربع  احداث 
می شود که تا دهه فجر امســال به بهره برداری خواهد رسید وتقدیم 

به مردم شریف بندرعباس خواهد شد.
وی در ادامــه بیان کرد:از پروژه های مهم شــهرداری در هفته دولت، 
کلنگ زنی پارک شــهدای پشــت شهر، باشــگاه ورزشی در شهرک 
ســعادت آباد، پارک اســلام آباد و سوله ورزشــی بانوان در بلوار سوم 

خرداد  است.
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس نیز در این مراسم با گرامیداشت 
یاد و خاطره شــهیدان رجایی و باهنر گفت:همیشه تاکید مجموعه 
شهرداری رضایت مردم اســت و بارها نیز گفته ام که باید به گونه ای 

عمل کنیم که لبخند بر لبان مردم بنشیند.
عیسی عباســی ابراز کرد:این پروژه با پیگیری های شهرداری، شورای 
اسلامی شــهر بندرعباس و ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام)ره(به 
خصوص دکتر فتاح که به بندرعباس آمدند و این محل را بازدید کردند 

اجرائی شده و تا دهه فجر نیز شاهد بهره برداری از آن خواهیم بود.
مجموعه چند منظوره ورزشی درشهرک ملوانان

شــهردار بندرعباس در این آیین نیزگفــت: کلنگ مجموعه ی چند 
منظوره ورزشی در شهرک ملوانان بندرعباس واقع در ضلع شمالی بلوار 
پردیس بر زمین زده شد ،این طرح در حوزه سرمایه گذاری و مشارکت 
مدنی بخش خصوصی  به همت سازمان سرمایه گذاری و مشارکتهای 

مردمی شهرداری بندرعباس در حال اجرا است.
مهدی نوبانی بیان کرد: یکی دیگر از پروژه های هفته دولت، عملیات 
اجرائی ســاخت مجموعه ی چند منظوره ورزشی در شهرک ملوانان 
است که این پروژه بســیار بزرگ و خوب را به مردم شهر بندرعباس 
هدیه می کنیم. وی در ادامه به این پروژه که در حوزه ی سرمایه گذاری 

و مشارکت بخش خصوصی است نیز اشاره کرد و افزود: زمین و مجوز 
این طرح بعهده شهرداری است و ساخت این مجموعه ی چند منظوره 

ورزشی را  سرمایه گذار  انجام می دهد.
نوبانی به میزان مساحت این طرح نیز اشاره ای داشت و در ادامه بیان 
کرد: این مجموعه ی چند منظوره ورزشــی به مســاحت ١۵۰۰ متر 

مربع  است.
شــهردار بندرعباس در ادامه بیان کرد: پــروژه ی مجموعه ی چند 
منظوره ورزشــی در شهرک ملوانان یک ســاختمان سه طبقه است 
که شامل،باشگاه بدنسازی ،ایروبیک، بولینگ،بیلیارد، شهر بازی مدرن 
سر پوشیده و سایر فضاهای بسیار جذاب و دیدنی است که ظرف مدت 

۳۰ ماه به بهره برداری خواهد رسید.
پارک در محله اسلام آباد بندرعباس 

شــهردار بندرعباس، در این آئین نیزبا گرامیداشت هفته دولت گفت: 
این ســومین پروژه ای ست که در این هفته کلنگ زنی می شود و این 
پروژه شــهری در محله قدیمی و با اصالت و با هویت اسلام آباد شهر 

بندرعباس قرار دارد. 
مهدی نوبانی با بیان اینکه مساحت این پارک یک و نیم هکتار است 
افزود: محوطه این پارک جدید شــامل فضای بــازی برای کودکان، 
زمین های ورزشــی، مسیر پیاده روی و ســایر امکانات لازم برای یک 

پارک کامل می باشد.
نوبانی، عنوان کرد:  این پارک دربازۀ زمانی دوازده ماهه به بهره برداری 

می رسد که در فاز ١ و۲ اجرائی خواهد شد.
وی، ادامه داد: فاز اول که شامل زمین ورزشی است تا چهار ماه آینده 
به بهره برداری خواهد رسید و در فاز دوم سایر بخشها اجرائی و به مردم 

شریف شهر بندرعباس هدیه خواهد شد.
شهردار بندرعباس اعتبار این پروژه را ۲۰ میلیارد تومان اعلام کرد و 
افزود: تلاش خواهیم کرد این پروژه در قلب محله اسلام آباد به عنوان 

یکی از جاذبه های مهم شهری بندرعباس تبدیل شود.
نخستین سوله ورزشی بانوان بندرعباس 

شهردار بندرعباس در این آئین با گرامیداشت هفته دولت گفت: این 
چهارمین پروژه ای است که در این هفته کلنگ زنی می شود که در بلوار 

سوم خرداد خیابان خرداد ١۳ قرار دارد.
 مهدی نوبانی با بیان اینکه این ســوله ورزشی در زمینی به مساحت 
١۳۴۰ مترمربع احداث می شود، اعتبار این پروژه را ۲۲ میلیارد و ۳۳۰ 
میلیون تومان اعلام کرد. وی با اشاره به اینکه این سوله نخستین سوله 
تخصصی ورزشی ویژه بانوان است، عنوان کرد: این سوله در بازۀ زمانی 

١۸  ماهه جهت استفاده بانوان به بهره برداری می رسد. 
شــهردار بندر عباس با بیان اینکه تصمیم شهرداری بندرعباس این 
بود که بتواند در محله های قدیمــی بندرعباس در هفته دولت آئین 
کلنگ زنی انجام دهد، ادامه داد: این ســوله و سالن تخصصی ورزشی 
ویژه بانوان طراحی شــده است و پیمانکار آن مشخص شده و پس از 

احداث تقدیم به بانوان شهر بندرعباس می شود.
عیسی عباسی رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس نیز در این آئین 
بر لزوم توجه به زمانبندی آغاز و پایان کار تاکید نمود و اظهار داشت 
نظم و انضباط در اجرای پروژه ها طبق برنامه اعلام شده به مردم بسیار 
مهم و حائز اهمیت است و مسئولین نباید بد عهدی کنند و بر طبق 
قول و قراری که روز کلنگ زنی پروژه ها می گذارند باید حرکت کنند 
و پروژه ها را به سرانجام برســانند. وی افزود: مدیران و مسئولین جز 
خدمتگــزاری و کار برای مردم وظیفه ای ندارند و اگر امروز شــورای 
اسلامی ششم با رای مردم در این جایگاه قرار گرفته اند ماموریتی جز 
خدمت به شهروندان شهر بندرعباس ندارند و این ماموریت و مسئولیت 
بســیار مهم و وظیفه ی سنگینی است که تحت هر شرایطی باید به 
ســرانجام مطلوب و مورد نظر برسد تا لبخند شادی و رضایت بر قلب 

و جان مردم نقش ببندد.

همزمان با هفته دولت:

عملیات اجرائی چهار پروژه شهری در بندرعباس آغاز شد

دادگاه رسیدگی به پرونده ترور شهید سردار سلیمانی برگزار شد
دادگاه رسیدگی به پرونده محاکمه آمران و 
عاملان ترور سردار شهید سپهبد حاج قاسم 
سلیمانی در مجتمع قضائی امام خمینی)ره( 

برگزار شد.
به گزارش خبرگزاری میزان، دادگاه رسیدگی 
بــه پرونده محاکمه آمران و عاملان ترور ســردار 
شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی صبح دیروز ١٧ 
شهریور ١۴۰۳ در شــعبه اول کیفری به ریاست 
قاضی جواهری و حضور وکلای تسخیری متهمان 
و اولیای  دم شهدا در مجتمع قضائی امام خمینی)ره( 

برگزار شد.
در نخستین جلسه از دادگاه اسماعیل خلیفه 

نماینده دادستان به قرائت بخشی از کیفرخواست 
پرداخت.

نقض مصونیت و مبانی نقض حقوق بین الملل در 
ترور سردار شهید قاسم سلیمانی و همراهان ایشان، 
مغایرت اقدام آمریکا در ترور سردار سلیمانی با اصول 
بین المللــی، مبانی صلاحیت محاکم قضائی ایران 
و قوانین مؤثر مصوب در مجلس شــورای اسلامی 
و اقدامات قضائی صــورت گرفته در این پرونده از 
جمله مباحثی بود که در کیفرخواست تبیین شد.

پس از قرائت کیفرخواســت از سوی نماینده 
دادستان، قاضی زمان برگزاری جلسه بعدی را ١۵ 

مهر ماه اعلام کرد.

مدیرکل توسعه کمی و کیفی کودکستان های 
سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک وزارت آموزش  
و پرورش  از پلمب مهدهای کودک بدون مجوز از 

مهر امسال خبر داد.
الهــام رجب پــور در گفت وگــو با ایرنــا درباره 
مجوزهای کودکســتان ها اظهار داشت: مهدکودک و 
پیش دبستانی ها از آذر ١۴۰١ با یک فراخوان فرصت 
۶ ماهه داشــتند که به کودکستان تبدیل شوند و این 

زمان تا تیرماه ١۴۰۳ تمدید شده بود. در این بازه زمانی 
۳١ هزار مرکز مجوز لازم را برای تبدیل مهدکودک و 
پیش دبستانی به کودکستان برای سنین ۴ تا ۶ سال 
دریافــت کردند و هرکس در این بازه زمانی ۲ ســاله 
اقدامی انجام نداده به معنی فعالیت بدون مجوز است.

رجب پور ادامه داد: اکنون درگاه ملی مجوزها باز 
است و مهدهای کودک  تا مهر فرصت دارند برای گرفتن 
مجوز اقدام کنند. اگر تا زمان تعیین شــده در فرآیند 

تبدیل قرار نگیرند و اقدامی انجام ندهند، ادارات کل 
آموزش و پرورش با همکاری تعزیرات برای پلمب آنها 

اقدام می کنند.
وی یادآورشد: خانواده هایی که در مراکزی ثبت نام 
می کنند که در کودکستان یاب نیستند، یعنی بدون 
مجوز بوده و شــامل شهریه قانونی، امکان شکایت از 
شهریه یا اتفاقات ناگوار برای کودک و گواهی نوآموز 

نمی شوند.

رجب پور درباره تفاوت شهریه سامانه کودکستان 
یــاب با مبلغ اعلامی کودکســتان ها بــه خانواده ها، 
گفت: در ســامانه ما خدمتی به نام شکوا وجود دارد 
و هر خانواده ای اضافه شهریه را اطلاع دهد، پیگیری 
می کنیم. از مهر که ثبت نام ها شــروع شود به خانواده 
در بدو ثبت نام یک پیامک براساس قرارداد آنها ارسال 
می شــود و همزمان خانواده می تواند نظر خود را هم 

اعلام کند.

خانواده ها شهریه اضافه را اطلاع دهند

پلمب مهدهای کودک بدون مجوز از مهر

 آیین انعقاد تفاهم نامه همکاری بین بنیاد شهید 
و امور ایثارگران و کانون دفاتر خدمات الکترونیک 

قضائی برگزار شد.
معــاون حقوقی و امور مجلس بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران در این مراســم گفت: انعقاد این تفاهم نامه به 
این دلیل اســت که اگر ایثارگری بخواهد به قوه قضائیه 
مراجعه کنــد باید در ابتدا در دفاتر قضائی طرح دعوی 
کند که گاهی اوقات این مراجعات بسیار زمان بر و طولانی 
است و گاهی هم هزینه دربر دارد و شاید برخی نتوانند به 
دلیل مشکلات جسمی به صورت حضوری مراجعه کنند.

به گزارش بنیاد شــهید و امــور ایثارگران مجتبی 
قاسمی با بیان اینکه این تفاهم نامه سه هدف دارد، افزود: 

ابتدا اینکه ایثارگران مشــمول این تفاهم نامه بتوانند از 
باجه اختصاصی متعاقب این تفاهم نامه استفاده کرده و 
در زمان آن ها صرفه جویی شود، با توجه به اینکه بسیاری 
از جانبــازان، ایثارگران امکان مراجعه حضوری به دفاتر 
را ندارند این تفاهم نامه امکان ارائه خدمات غیرحضوری 
برای آن ها را فراهم می کند، به شــکلی که دوستان در 
منــزل آن ها حضور پیدا کرده و آن خدمتی که قرار بود 

حضوری دریافت کنند را به آن ها ارائه می دهند.
وی در مورد خروجی و هدف سوم این تفاهم نامه بیان 
داشت: در قبال ارائه خدمت این دفاتر مقرر شد که پس 
از برآورد بودجه تعرفه دریافتی از ایثارگران صفر باشد و 
با ارائه کارت ایثارگری یا معرفی نامه از بنیاد شهید و امور 

ایثارگران بتوانند این خدمات را دریافت کنند.
مدیرعامل کانون دفاتر خدمات الکترونیک قضائی نیز 
گفت: از مهم ترین اهداف این تفاهم نامه توسعه و ارتقا ی 
سطح همکاری کانون دفاتر خدمات الکترونیک قضائی 
و بنیاد شــهید و امور ایثارگران در راستای ایجاد ارتباط 
مؤثر و پایدار به واســطه فراهم  آوردن زمینه بهره مندی 
جامعه هدف یعنی خانواده معظم شاهد، جانبازان عزیز 
۲۵ درصــد و بالاتر و آزادگان گرانقدر از مزایای خدمات 
الکترونیک قضائی و ارائه حمایت قضائی در راستای اجرای 
مواد ۲ و ۵۸ قانون جامع خدمات رسانی به ایثارگران در 
دفاتر خدمات الکترونیک قضائی است؛ براساس محتوای 
این تفاهم نامه که مدت زمان آن یک ساله است، ایثارگران 

عزیز با رعایت ماده ۵۸ قانون جامع خدمات رســانی از 
پرداخت تعرفه خدمات الکترونیک قضائی معاف هستند.
محمدرضا سلطانی افزود: به این ترتیب ارائه خدمات 
فوق از دو طریق حضوری و غیرحضوری میسر می شود، 
در خدمات غیرحضوری خدمات از طریق تماس با مرکز 
پشتیبانی به شماره ١۴٧۰ )خدمات سیار( و خدمت رسانی 
در محــل صورت می پذیرد و خدمات حضوری که برای 
تکریم جامعه هدف، در دفاتر خدمات الکترونیک قضائی 
باجه ای اختصاص داده می شود و البته برای ارائه خدمت 
ارائه کارت بنیاد یا معرفی نامه الزامی است و کانون هم 
موظف اســت تا این تفاهم نامه را بــه کلیه دفاتر خود، 

ابلاغ کند.

تفاهم بنیاد شهید و کانون دفاتر الکترونیک قضائی برای ارائه خدمات ویژه به جامعه ایثارگران

رئیس مرکز مدیریــت بیماری های واگیر 
وزارت بهداشت گفت: تاکنون ۱۷۸ مورد ابتلا 

به »تب دنگی« در کشور گزارش شده است.
شــهنام عرشــی در گفت و گو با ایســنا با بیان 
اینکه براساس گزارش های نظام مراقبت سندرمیک 
جاری در کشــور از ابتدای ســال جــاری تا هفتم 
شــهریور ماه، ١٧۸ مورد ابتلا به تب دنگی گزارش 
شده، اظهار داشت: برمبنای بررسی اپیدمیولوژیکی 

انجام شــده برای بیمــاران، در حال حاضر اکثریت 
موارد تشــخیص داده شده ســابقه سفر به خارج از 
کشور داشته اند. براساس بررسی های صورت گرفته، 
١۳١ مورد سابقه سفر به امارات  متحده عربی، ٧ مورد 
سابقه سفر به پاکستان، یک مورد سابقه سفر به عمان 

و یک مورد سابقه سفر به بنین را دارند.
 عرشــی درباره آخرین وضعیــت انتقال محلی

»تب دنگی« افزود: در حال حاضر، پشه آلوده در یک 

نقطه از کشور حضور دارد و انتقال محلی در این نقطه 
صورت می گیرد. پیش از این، حضور پشه آلوده در دو 
نقطه کشور یعنی »بندر لنگه« در استان هرمزگان 
و شهرستان »چابهار« گزارش شد؛ در نتیجه، انتقال 
محلی در این دو نقطه به ثبت رسیده بود. گزارش ها 
بیانگر این است که مورد ابتلای محلی در بندر لنگه 

برای مدتی گزارش نشده است.
وی درباره گسترش پشه در کشور بیان داشت: در 

حال حاضر، پشه آئدس »اجیپتی« در مناطق مستعد 
استان های هرمزگان، سیستان و بلوچستان، بوشهر و 
خوزستان و در بخش هایی از استان های مجاور این 
مناطق نیز حضور دارد یا در طی ماه های آینده مستقر 
خواهد شــد. همچنین پشه آئدس »آلبوپیکتوس« 
در اســتان های گیلان، مازندران، اردبیل و گلستان 
و بخش های مجاور صید شــده و به احتمال زیاد در 

بخش های مجاور حضور دارد.

وزارت بهداشت با اشاره به ۱۷۸ مورد ابتلا به »تب دنگی«:

پشه آلوده »آئدس« تنها در یک نقطه از کشور حضور دارد


